
MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
MIESTNY ÚRAD MESTKEJ ČASTI BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
Junácka č. 1, 832 91 Bratislava 3 
Komisia pre školstvo a vzdelávanie 
 

V Bratislave dňa, 5. júna 2023 
 

Z Á P I S N I C A 
zo 6.zasadnutia Komisie pre školstvo a vzdelávanie 

konaného dňa 5. júna 2023 o 15:00 hod. 
Miestny úrad MČ Bratislava-Nové Mesto, 6. poschodie zasadačka 

 
 
Prítomní – 7 

Mgr. Darina Timková - predseda  
Mgr. Maroš Dulaj  
Mgr. Katarína Gebhardtová 
Mgr. Pavol Galáš  
Mgr. Monika Holtánová 
RNDr. Viera Keszeghová 
Ing. Silvia Švecová PhD.  
Mgr. David Kostlán - podpredseda 
Mgr. Michal Fiabáne    
Ing. Katarína Augustinič 

Ospravedlnení – 0 

 

Neospravedlnení – 0 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu rokovania 
3. Návrh na druhú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava - Nové Mesto na rok 2023 (Strejčková) 
4. Záverečný účet Mestskej časti Bratislava-Nové Mesto za rok 2022 (Nagyová, Strejčková) 
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 5/2015 zo dňa 16.6.2015, ktorým 
sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov v Stredisku kultúry Bratislava-Nové Mesto, Vajnorská 
21, 831 03  Bratislava (Kutarňová) 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, o poskytovaní 
nenávratného finančného príspevku na pobyt detí v súkromných materských školách (Špaňo) 

7. Návrh Dodatok č. 3 Zásad poskytovania jednorazových finančných výpomocí obyvateľom mestskej časti 
Bratislava-Nové Mesto schválených zastupiteľstvom mestskej časti Bratislava-Nové Mesto dňa 6.10.2020 
uznesením č. 18/21 s účinnosťou od 22.10.2020 v znení Dodatku č. 1 schváleného zastupiteľstvom 
mestskej časti Bratislava-Nové Mesto dňa 7.12.2021 uznesením č. 32/30, v znení Dodatku č. 2 
schváleného zastupiteľstvom mestskej časti Bratislava-Nové Mesto dňa 27. 09. 2022 uznesením č. 40/16. 
(Janovičová) 

8. Návrh na zverenie majetku – „Športovisko pionierska“ na pozemku registra „C“ KN parc.č.11820/2, v k.ú. 
Nové Mesto, do správy príspevkovej organizácie EKO-podnik verejnoprospešných služieb (Neuwirthová) 

9. Návrh na vrátenie správy hlavnému mestu SR Bratislave k novovytvorenému pozemku registra „C“ KN 
parc. č. 5750/101, v katastrálnom území Vinohrady (Kozáková) 

10.  Návrh na schválenie predaja pozemkov registra „C“ KN parc. č. 12724/39, parc. č. 12724/40 a parc. č. 
12724/41, v katastrálnom území Nové Mesto pre Kamila Zemana (Kozáková) 
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11.  Projekty základných škôl a materských škôl - V akom stave sú projekty škôl a škôlok 
financované z úveru?  (ZŠ Odborárska, ZŠ Cádrova, MŠ Teplická, MŠ Šuňavcová). 

12.  Doplatky za obedy v ZŠ s MŠ Cádrova – Ako je to vyriešené? 
13.  Sociálne zariadenie ZŠ s MŠ Sibírska – Či už je to dokončené? 
14.  Zápisy do ZŠ, MŠ – Ako dopadli zápisy? Stačia nám kapacity? 
15.  Rôzne - informácie o rekonštrukcii Račianskeho mýta, Ako je to s DK Kramáre? Je už zaplatený ten 

nedoplatok?) 
16.  Záver 

 
Prizvaní na rokovanie: 

PaedDr. Erik Špaňo - poverený vedúci oddelenia školstva   
Ing. Andrea Pokorná – vedúca oddelenia financií a účtovníctva     
Mgr. Zuzana Kozáková - poverená vedením právneho oddelenia    
Mgr. Monika Franko - poverená vedením oddelenia výstavby, realizácie a dopravy   
Mgr. Petronela Klačanská. PhD. - poverená vedúca referátu riadenia projektov 

 

 

1. Otvorenie 
 

2. Schválenie programu rokovania 
Zmena programu: Bod č. 8 vypadáva z programu Za: 9, Proti: 0, Proti: 0 
 

3. Návrh na druhú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava - Nové Mesto na rok 2023 (Strejčková) 
Ing. Pokorná vysvetlila zmeny rozpočtu a čerpanie úveru.  
Doplnené predsedom: Pani Pokorná informovala o presunoch finančných prostriedkov. Zmeny rozpočtu 
sú uvedene v dôvodovej správe. Prebiehala diskusia najmä k zostatku úverových úverových prostriedkov, 
ktoré predstavujú výšku 474 755,00 EUR. V prípade nepreplatenia eurofondových projektov v plnej výške 
prípadne korekcií v súvislosti s VO nemusí táto suma stačiť na pokrytie všetkých záväzkov. 
Bez pripomienok  
Hlasovanie: Za:10, proti:0, zdržal sa: 0 
 

4. Záverečný účet Mestskej časti Bratislava-Nové Mesto za rok 2022 (Nagyová, Strejčková) 
Doplnené predsedom: Pani Pokorná informovala o schodku vo výške cca. 73.000 EUR, ktorý sa vykryje z 
rezervného fondu. Upozorňovali sme na rezervný fond, ktorý je nízky. Do rezervného fondu by sa mali 
previesť prostriedky zhruba vo výške 1.500.000 EUR, pričom budú slúžiť najmä na splátky úveru (cca 
800.000 EUR) zvyšok bude slúžiť na investičné projekty schválené pod kódom. 
Členovia komisie berú na vedomie. 
 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, ktorým sa mení a dopĺňa 
Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 5/2015 zo dňa 16.6.2015, ktorým 
sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov v Stredisku kultúry Bratislava-Nové Mesto, Vajnorská 
21, 831 03  Bratislava (Kutarňová) 
Chybný názov VZN, je to len Trhový poriadok príležitostných trhov v Stredisku kultúry Bratislava-Nové 
Mesto, Vajnorská 21, 831 03  Bratislava – koná sa tam príležitostný trh a všetci, ktorí sa budú účastniť 
tohto trhu si musia požiadať o povolenie na predaj 
Bez pripomienok  
Hlasovanie: Za:10, proti:0, zdržal sa: 0 
 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, o poskytovaní nenávratného 
finančného príspevku na pobyt detí v súkromných materských školách, úprava VZN  (Špaňo) 
Doplnené predsedom: Pán Špaňo predstavil zmeny vo VZN, išlo najmä o zadefinovanie a úpravu pojmov. 
V minulom roku boli iba dve žiadosti. V tomto roku v súvislosti so schváleným zákonom o rodičovskom 
príspevku budú mať rodičia nárok na predĺžený rodičovský príspevok, čím toto VZN stráca opodstatnenie. 
Je na zváženie, či ho ponecháme alebo neskôr zrušíme. 
Bez pripomienok.  
Hlasovanie: Za:10, proti: 0, zdržal sa: 0 
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7. Návrh Dodatok č. 3 Zásad poskytovania jednorazových finančných výpomocí obyvateľom mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto schválených zastupiteľstvom mestskej časti Bratislava-Nové Mesto dňa 6.10.2020 
uznesením č. 18/21 s účinnosťou od 22.10.2020 v znení Dodatku č. 1 schváleného zastupiteľstvom 
mestskej časti Bratislava-Nové Mesto dňa 7.12.2021 uznesením č. 32/30, v znení Dodatku č. 2 
schváleného zastupiteľstvom mestskej časti Bratislava-Nové Mesto dňa 27. 09. 2022 uznesením č. 40/16. 
(Janovičová) 
Doplnené predsedom: Pán Troiak predstavil znovuzavedenie príspevku pri nástupe detí do ZŠ. V diskusii 
odznelo viac pripomienok. Príspevok bol v minulosti zrušený nakoľko štát vypláca automaticky v 
septembri zvýšené rodinné prídavky vo výške cca 130 EUR na dieťa nastupujúce do ZŠ. MČ nemá dostatok 
finančných príspevkov, aj keď cca 9000 EUR je vyčlenených na poskytnutie tohto príspevku. Odzneli 
návrhy adresnejšej pomoci zo strany MČ napr. nákupom zošitov, kníh resp. pomôcok, ktorú sú potrebné 
pre všetkých a jednorázovej finančnej výpomoci len tým, ktorí ju nevyhnutne potrebujú. Treba tento 
príspevok prehodnotiť a zvážiť inú formu pomoci rodičom žiakov na školách aj v súvislosti s rastúcimi 
nákladmi na učebnice. 
S pripomienkou 
Hlasovanie  Za 6:, proti:0 , zdržal sa: 4 
S pripomienkou, že sa do budúcna vicestarosta Troiak pripraví návrh na budúci rok, ako pomôcť 
prváčikom a ich rodičom a v spolupráci so školami nájsť najefektívnejší spôsob finančnej pomoci. 

 
8. Návrh na zverenie majetku – „Športovisko pionierska“ na pozemku registra „C“ KN parc.č.11820/2, v k.ú. 

Nové Mesto, do správy príspevkovej organizácie EKO-podnik verejnoprospešných služieb (Neuwirthová) 
Stiahnuté z rokovania 
 

9. Návrh na vrátenie správy hlavnému mestu SR Bratislave k novovytvorenému pozemku registra „C“ KN 
parc. č. 5750/101, v katastrálnom území Vinohrady (Kozáková)  
Doplnené predsedom: Odzneli otázky ohľadom využitia predmetných pozemkov napr. na parkovanie ako 
aj ohľadom ceny za pozemok, pripomienka - bolo by dobre presne zistiť, aký pozemok chce v budúcnosti 
poskytnúť magistrát na odpredaj majiteľke, aby sme predišli problému, aby územie nechýbalo na 
parkovacie miesta pre obyvateľov.  
Hlasovanie: Za: 0, proti:6, zdržal sa: 4 

 
10.  Návrh na schválenie predaja pozemkov registra „C“ KN parc. č. 12724/39, parc. č. 12724/40 a parc. č. 

12724/41, v katastrálnom území Nové Mesto pre Kamila Zemana (Kozáková) 
Doplnené predsedom: Odzneli otázky ohľadom využitia predmetných pozemkov, v tejto lokalite sa rieši 
teraz parkovacia politika, treba brať aj toto do úvahy, aby predané územie nechýbalo. Zároveň sme 
poukázali na nízku cenu. 
V diskusii poslanci vyjadrili námietku, že pozemok bude asi treba pre parkovacie miesto. Poslanci 
potrebujú viac informácií o využití pozemku a preto nebudú hlasovať za tento návrh. 
Hlasovanie: Za: 1, proti:1 , zdržal sa: 8 

 
11.  Projekty základných škôl a materských škôl - V akom stave sú projekty škôl a škôlok 

financované z úveru?  (ZŠ Odborárska, ZŠ Cádrova, MŠ Teplická, MŠ Šuňavcová). 
Doplnené predsedom: prediskutované v rámci bodu 3., pani Klačanská doplnila informácie - ohľadom 
možnosti zaradiť projekt rekonštrukcie parku v Mierovej kolónii do novej výzvy MIRRI ohľadom podpory 
športovej infraštruktúry, na MZ bude predložená presnejšia informácia a možnosti. Projekty –  
- ZŠ Cádrova - beží VO na kuchyňu, pripravuje sa VO na interiér, jedáleň by sa mala sprevádzkovať na 
jar 2024 
- ZŠ Odborárska - pokračuje realizácia 
- MŠ Teplická - pripravuje sa VO na spevnené plochy 
- MŠ Šuňavcova - predloží sa MZ v bode rôzne na najbližšom zastupiteľstve na schválenie žiadosť o 
poskytnutie prostriedkov mechanizmu z Plánu obnovy. 
Členovia komisie berú na vedomie. 
 

12.  Doplatky za obedy v ZŠ s MŠ Cádrova – Ako je to vyriešené? 
Paní prednostka informovala o požiadavke pre účtovníčku školy opraviť chyby vo výpočte doplatkov. 
Doplnené predsedom: Doplatky sú stále v riešení. 
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Členovia komisie berú na vedomie. 
13.  Sociálne zariadenie ZŠ s MŠ Sibírska – Či už je to dokončené? 

Áno sociálne zariadenia už sú dokončené. 
Doplnené predsedom: Toalety dokončené, ešte prebiehajú drobné úpravy, ale sú už v prevádzke. 
Členovia komisie berú na vedomie. 

14.  Zápisy do ZŠ, MŠ – Ako dopadli zápisy? Stačia nám kapacity? 
PaedDr. Špaňo informoval členov komisie, že spracovanie dát zo zápisov ešte prebiehajú. K 12.5. bolo 
prijatých 1376 prihlášok do MŠ, vrátane duplicít. Celková kapacita MŠ je 1033 miest. 
Doplnené predsedom: Zápisy prebehli, ešte treba upresniť počty prihlásených, duplicitné prihlášky 
vyčleniť, ešte teda nie sú známe konečné počty. 

15.  Rôzne - informácie o rekonštrukcii Račianskeho mýta, Ako je to s DK Kramáre? Je už zaplatený ten 
nedoplatok?) 
DK Kramáre majú finančné prostriedky z rozpočtu a nedoplatok bude vyrovnaný. 
Doplnené predsedom: Račianske mýto pokračuje sa.  
DK Kultúry - faktúry za minulý rok boli už zaplatené, teraz čaká MČ na faktúru od DK 
Bol dotaz aj na riešenie petície, ktorá prišla z MŠ Na Revíne ohľadom platieb za stravu. Problém je v 
štádiu riešenia. 
Dotaz bol aj na Školaklub, ako prebieha prevádzka, treba ľudí lepšie informovať o možnosti využitia 
Dotaz zo ZŠ Riazanská - ako sa bude riešiť starostlivosť o zeleň v areáli školy, je to ešte v štádiu riešenia 

16.  Záver 
17.  Rôzne  

Pán poslanec Hejšel informoval o možnosti vzdelávacieho projektu pre ZŠ v oblasti prevencie násilia. 
 
 
 
 
Zapísal: Mgr. David Kostlán 
V Bratislave, dňa 6.6.2023 


